
Vergadering ouderraad 13-06-2023

Aanwezigen: Evi Goris, Kim Moens, Ine Taccoen, Pieter-Jan Drouillon, Liesbeth Lermytte, Tom Goffin,

Laura Vande Reyde, Lien Gaublomme, Jana Wittemans, Kelly Swaenen, Ann Vanderborght, Sylvie De

Meyer, Karin Bunckens, juf Stephanie

1. Terugblik op een topschoolfeest
- Kosten schoolfeest bedroegen 3.455,44 euro en opbrengst bedroeg 8.052,10 euro. Er werd

dus 4.596,66 euro winst gemaakt, wat meer dan het dubbel is van de verwachte winst.

70 veggie hamburgers en 290 hotdogs - winst 650 euro

260 zakjes chips - winst 75 euro

tombola 700 euro

- Succes: bandjes, tombola, voetbalveld voor vrij spelen, tenten en tafels onder afdak

- Suggesties: ajuin bijbakken voor de geur

- Negatieve feedback: lange wachtrij aan de toog. Te bekijken hoe volgende keer organiseren.

2. Voorbereiding schoolraad 14/6
- Slechte zichtbaarheid in de bocht van het fietspad langs de scouts gebouwen st kwinten door

de verdwenen spiegel en niet geschoren haag. De haag werd ondertussen gesnoeid.

- Vraag aan gemeente om het pad langs de scouts terug vrij te maken, wordt steeds smaller

door graszone die uitbreidt.

- Om van Gemeentestraat steenweg op te rijden richting Lubbeek zeer gevaarlijk als er auto’s

geparkeerd zijn voor appartementsblok. Dit werd al eerder doorgegeven aan schepen

Roskams in de vergadering van februari.

- Idee: Theo mee in cc zetten in mailings.

3. Afsluiting boekhouding schooljaar 2022-2023 met terugblik op afgelopen
schooljaar

Totaal schooljaar
opbrengsten € 9.678,76
kosten € 6.150,68
Verschil € 3.528,08

- Na tegenvallende inkomsten voor maaltijden en kerstmarkt werd er lang gevreesd voor een

tekort dit schooljaar. Dit werd echter ruimschoots gecompenseerd door een enorm goede

opbrengst van het schoolfeest. Mede dankzij de verkoop van bandjes (5 euro per stuk) en een

700 euro inkomst van de tombola.

- Doen we iets extra op de openklasdag of kerstmarkt? Ook hotdogs of croque-monsieur, of

toch de spekfakkels voor Tom? Te bekijken door de werkgroepen hiervan.

- Kopen we zelf toog en spoelbak aan? Komt op een 280 euro voor beide, terwijl we nu per

event 80 euro betalen voor de huur ervan. Aankoop wordt goedgekeurd. Kim zorgt hiervoor.

Opbergen kan in het fietsenhok op de speelplaats (bij grasmachine).

- Aankoop voor lager en kleuter vanuit reserve en Trooper inkomsten:

- Lager: loose parts losse materialen om mee te bouwen. Dit wordt nog verder

bekeken door school en leerlingenraad gezien toch wel wat bedenkingen wat betreft



de praktische organisatie. Dit moet dan kaderen in een algemeen speelplaatsbeleid

en komend schooljaar is er geen ruimte om dit uit te werken gezien de nieuwe

leerplannen eraan komen.

- Kleuters: extra fietsjes. Dit kan eventueel wel al aangekocht worden.

- Kerstmarkt: veel kleuters komen niet meer terug om 17u- optie om dit dadelijk na school te

laten beginnen? Karin gaat ervoor zorgen dat de turnzaal voor de helft vrij is vanaf de middag

zodat er tijd is om de fluofuif klaar te zetten. Rest werd vorige keer al klaargezet tijdens de

namiddag. Om dit te realiseren moeten er wel goede afspraken gemaakt worden met de

werkgroep en leerkrachten.

4. Vooruitblik op volgend schooljaar
Activiteiten vanuit school Raming kost

theatervoorstellingen kleuters + 1ste graad € 932,70
theatervoorstellingen 2de + 3de graad € 1.260,00
kleuterzwemmen € 350,00
bijdrage bosklassen € 0,00
bijdrage zeeklassen € 240,00
bijdrage boerderijklassen € 0,00
bijdrage herinneringsklassen € 0,00
catering grootouderfeest € 100,00
boeken voor kinderboekenjury € 157,38
feest kinderjury € 100,00
Totaal school 2022-2023 € 3.140,08

Activiteiten vanuit OC Raming kost
raming fruitdagen € 1.000,00
info avond
bijdrage Simbi € 1.000,00
aankopen tuin € 500,00
burgerlijke aansprakelijkheid € 191,41
bedanking leerkrachten € 30,00
bedanking leden/rouwkaartjes € 30,00
T-shirts nieuwe leden € 60,00
verlenging domeinnaam ocdestip.be € 20,00
varia/logistiek € 200,00
Totaal OC 2022-2023 € 3.031,41

Totaal sponsoring € 6.171,49

http://ocdestip.be/


Georganiseerde activiteiten Raming opbrengst
openklasdag € 200,00
kalenders € 1.500,00
kerstmarkt € 1.000,00
kwis € 1.000,00
schoolfeest € 3.000,00
Totaal opbrengst € 6.700,00

- Zoektocht naar andere drankleverancier wegens vuile en onhandige frigo’s bij Baets. Kim

schreef een 10-tal andere leveranciers aan. Voorlopig is Pelgrims uit Aarschot het

interessantste wegens windowcoolers ipv diepe frigo’s. Wel nog in afwachting van andere

antwoorden. Mogelijk proberen we Pelgrims al eens met de openklasdag.

- Navraag gedaan of we koelwagen van Spar elke keer (gratis) mogen lenen. Hierin kunnen we

ook dranken koelen en moeten we minder frigo’s huren (36,74 euro per frigo).

- Leden die stoppen: (6) Jean-Pierre, Ann, Els, Tom, Lien Gaublomme, Kelly

- Leden die aanblijven: (12) Jana, Mathieu, Nick, Ine, Laura, Sylvie, Lien Geutjens, Pieter-Jan,

Sophie N., Sofie S., Kim, Liesbeth

- Uiteenlopende redenen om te stoppen. Meesten ervaren moeilijkheden om de

vergaderingen bij te wonen maar willen wel nog actief meewerken bij events.

- Een teambuilding zou misschien de cohesie stimuleren. Te bekijken komend schooljaar of dat

budgettair mogelijk is.

- Werkgroepen waar nog volk nodig is: kerstmarkt, kwis, schoolfeest, openklasdag 2024-2025,

kalender 2024-2025

5. Varia
- Tom wil graag zo snel mogelijk data die op schoolkalender moet komen - Karin geeft asap

door.

- Vraag juf Stephanie: deed leuk project rond inclusie, maar niet zeker of dit herhaald kan

worden. Alle ideeën rond vrijwilligerswerk zijn welkom, liefst haalbaar met de fiets.

- Karin heeft geen reacties rond mengeling van klassen ontvangen. Wordt door ouders positief

ervaren dat er deze keer vroeger gecommuniceerd werd hierrond.

- Thema respect blijft een topic volgend schooljaar.

- Er is nog steeds personeelstekort bij de combi jobbers die het middagtoezicht opnemen en

onduidelijkheid of de huidige middagtoezichters kunnen blijven. Karin meldt dat er geen

maaltijden mogelijk zijn vanaf september als er onvoldoende middagpersoneel is om het

opruimen en het klaar zetten te doen.

- Volgend schooljaar komen er waarschijnlijk dispensers voor zonnecrème in de school.

- Worden kinderen ingesmeerd in de opvang? Liesbeth vraagt na bij Sarah Bernaerts.

- Schooltuin: hoe geraakt Tom binnen voor onderhoud? Karin bezorgt de code van het hangslot

aan de achterkant van de tuin.

- Communicatie-ouders: nieuwe groep en eventuele oproep volgt wanneer de nieuwe

klasgroepen gekend zijn.

- 2 whatsapp groepen per jaar of toch per schakel? Kim ervaart positief effect van 1 whatsapp

groep voor de 2 parallelklassen. Zeker voor klassen die gemixt worden is het handig om niet

telkens nieuwe groepen te moeten vormen. Ouders hebben wel steeds bedenkingen over



dergelijke grote groepen en durven misschien minder te posten als meer mensen meelezen

(wat op zich niet altijd slecht is).


